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Dovoľte mi, aby som vás na začiatku nového roka srdečne pozdravil v mene vedenia obce, poslankýň 
a poslancov obecného zastupiteľstva, ale v neposlednom rade aj vo svojom mene.

Rok 2023, s ktorým sme sa pred niekoľkými dňami rozlúčili, sa stal súčasťou histórie, zostáva v našich 
spomienkach a činoch. Prežili sme ho v každodenných radostiach i  starostiach. Prežitý čas sme rozdelili  
medzi prácu, rodinu, osobné záujmy, ale v nejednom prípade aj spoločný, verejný život. Určite ho každý 
z nás napĺňal podľa svojich predstáv.

Na prahu nového roka sa chcem poďakovať všetkým, ktorí sa v  uplynulom roku čo i  len najmenším 
spôsobom pričinili o  rozvoj a  zveľadenie našej obce a prispeli k obohateniu jej duchovného, kultúrneho, 
športového i materiálneho života.

Uplynulý rok bol z pohľadu samosprávy prvým rokom štvorročného volebného obdobia rokov 2022 - 
2026. Pri tejto príležitosti sa chcem v mene svojom úprimne poďakovať za pomoc a podporu, ktorú nám prejavili občania pri riešení 
spoločných - obecných problémov a úloh.

Aj uplynulý rok sme sa snažili v samospráve pre občanov a obec prinášať konkrétne riešenia, ktoré zlepšia, skvalitnia služby, činnosti 
v samospráve, zveľadia obecný majetok, prinesú spoločenský, duchovný a kultúrny rozmer do života jednotlivca a aj celej obce. Aj keď 
sa na prvý pohľad zdá, že život v našej obci ovládla len jedna téma - téma možného vybudovania spaľovne v katastri našej obce, chcem  
vo svojom príhovore pripomenúť, že život v našej obci, našom spoločenstve bol oveľa bohatším, ako by sa na prvý pohľad mohlo zdať.  
Obec, spoluobčania, ale aj samospráva riešili množstvo ďalších aktivít, akcií a podujatí. Z celého radu spomeniem len niektoré.

V  investičnej činnosti obec zabezpečila dokončenie a  odovzdanie 16 bytov v  nájomnom bytovom dome na Ulici M. R. Štefánika,  
v ktorých svoje prvé Vianoce, či Silvestra prežilo 16 rodín. Zrealizovali sme rekonštrukciu cesty v ulici Kakava, dokončili sme a odovzdali 
do užívania Dom ľudového bývania na Ulici sv. Gorazda, ktorý pripomína naše tradície. Zrealizovali sme projekty v Základnej škole 
Močenok, ktoré sú príspevkom k zlepšeniu životného prostredia. Bol to projekt vodozádržných opatrení a vybudovanie dvoch fotovoltaic-
kých elektrárni na dvoch budovách školy. Druhý projekt na dôvažok pomôže šetriť škole financie za úsporu elektrickej energie. Z menších 
investičných projektov spomeniem vybudovanie chodníka na cintoríne, na ulici Školskej, rekonštrukciu chodníkov v areáli a zdravotného 
strediska, parkoviska pred zdravotným strediskom či vybudovanie detského inkluzívneho ihriska RODINKA na Ulici M.R. Štefánika. 

Vedenie obce a zamestnanci obce pokračovali v príprave projektov pre získanie nenávratnách finančných prostriedkov zo zdrojov Európ-
skej únie, resp. štátu s cieľom zlepšiť, skvalitniť život v našej obci. Zo všetkých spomeniem len ten najväčší – zníženie energetickej náročnosti 
materskej školy, na ktorý obec získala 1 203 000 eur. Samotné práce by sme na budove materskej školy chceli zrealizovať v tomto roku. 

Ďalším momentom, ktorý zásadným spôsobom ovplyvnil fungovanie samosprávy v roku 2023, bola energetická a finančná kríza, ktorá 
zasiahla celú našu spoločnosť. S radosťou a zároveň aj hrdosťou môžem skonštatovať, že obec Močenok zvládla aj tieto náročné úlohy. Obec 
neobmedzovala činnosť v žiadnej oblasti svojho života z dôvodu nedostatku financií. 

Rok 2023 bol bohatý na kultúrne, spoločenské, športové a duchovné podujatia v našej obci. Medzi najvzácnejšie chvíle určite patrí ukon-
čenie obnovy vzácneho barokového organu v našom farskom kostole sv. Klimenta. Takmer päť rokov trvalo, kým sa nanovo rozozvučal 
tento vzácny nástroj. Sme veľmi radi, že obec bola Farnosti Močenok, farárovi farnosti pánovi dekanovi Michalovovi nápomocná. Úsilie, 
práca, čas a financie, ktoré bolo potrebné investovať do obnovy, však stáli za to.  

Močenok je bohatý aj svojou spolkovou, záujmovou činnosťou, ktorú napĺňajú jednotliví členovia, pri ktorej obohacujú a spríjemňujú 
svoje životy, ale pripravujú krásne chvíle aj nám ostatným. Športové kluby, záujmové združenia, umelecké súbory, seniori, členovia OZ 
Rubín, organizácie zabezpečujúce starostlivosť v sociálnej oblasti pre našich seniorov, dobrovoľní hasiči, ktorí pomáhajú chrániť naše životy 
a majetok. Všetky naše spolky, združenia, kluby sú naším spoločným bohatstvom. 

Nie menšou spoločnou úlohou je v našej obci spoločne budovať spoločenstvo, ktoré navzájom dokáže počúvať jednotlivé názory, rea-
govať na oprávnené potreby jednotlivcov a aj celku, pomenovať verejný záujem, ktorý následne uplatňujeme v rozhodnutiach, postupoch 
a konkrétnych každodenných riešeniach. Preto sa budem vždy zasadzovať za konštruktívny, odborný a vecný dialóg. Dialóg, ktorý bude 
uznávať  právo na iný názor, dodržiavajúc úctu a dôstojnosť k názorovému oponentovi.  

Samospráva obce dostala od vás, milí spoluobčania, vo voľbách mandát spravovať obecný majetok. Táto úloha, ktorá vôbec nie je jedno-
duchá, však musí byť, a za seba, a verím, že môžem povedať aj za zastupiteľstvo, že je najdôležitejšou spoločnou úlohou. Lebo len rozumné 
hospodárenie, citlivé prerozdeľovanie peňazí, s ktorými obec hospodári, nám umožní napĺňať naše predsavzatia v jednotlivých oblastiach 
života našej obce. S radosťou môžeme konštatovať, že minulý rok bol v tejto oblasti pre našu obec úspešný. Podarilo sa nám v ekonomickej 
oblasti fungovaniam obce udržať trendy nastolené v predchádzajúcich rokoch. Zlepšila sa ekonomická kondícia našej obce, podarilo sa 
nám splatiť posledné splátky úverov z minulosti, obec nemá v tejto chvíli dlh v komerčných bankových inštitúciách. Dosiahnutý stav nám 
napriek zložitej ekonomickej situácii umožní spolu s nenávratnými financiami, o ktoré sa budeme uchádzať v rámci projektov, realizovať 
investičné zámery v obci. Stav, ktorý sa nám podarilo dosiahnuť, je výsledkom systematickej práce, zodpovednosti za spoločný majetok, ale 
aj záväzok do budúcnosti pokračovať po takto vytýčenej ceste.

Tak, ako som už avizoval v minulosti, neopustili sme a verím, že ani neopustíme,  cestu neustáleho informovania a dialógu samosprávy 
s občanmi. Lebo som vnútorne presvedčený, že len na hodnotách pravdy a otvorenosti sa dá budovať dôvera občanov k voleným orgánom 
samosprávy. Dôvera pre zastupiteľstvo a aj vedenie obce je záväzkom, ale aj hlavnou motiváciou do našej spoločnej práce v samospráve.

Pri prekonávaní všetkých problémov, pri riešení vytýčených úloh, pri odpovediach na položené otázky sa budeme opierať o podporu 
a dôveru spoluobčanov. 

Moje poďakovanie patrí aj všetkým zamestnancom obce Močenok, ktorí svojím prístupom zásadným spôsobom prispeli k naplneniu 
úloh, ktoré stáli pred samosprávou obce v roku 2023. Bez ich práce a osobnej účasti by sa nám nepodarilo dosiahnuť spomínané výsledky.

Vážení spoluobčania, milí Močenčania!
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Mojím osobným predsavzatím v práci starostu je neustála spolupráca s občanmi obce. Vždy si budem vážiť dobré a povzbudivé rady 
občanov, ich podporu, spoluprácu, ochotu i toleranciu. Nájsť správnu cestu si ale vyžaduje prijať veľa kompromisov, umenie presvedčiť sa 
navzájom o správnosti krokov a prijať spoločne správne rozhodnutia, posúdiť vopred dôsledok svojho konania a vedieť niesť aj zodpoved-
nosť za rozhodnutia, prípadné problémy.

Som presvedčený, že len spoločne s vami, milí spoluobčania, sa nám v samospráve našej obce podarí túto neľahkú úlohu správne reali-
zovať v prospech nás všetkých aj v nastávajúcom roku 2024. Čaká nás rok, v ktorom budeme riešiť úlohy v investičnej oblasti. Rozvoj obce, 
získavanie finančných prostriedkov z grantov a projektov, zabezpečovanie spoločenského, kultúrneho, športového života v obci. Ale akokoľ-
vek náročný bude nastávajúci rok, akékoľvek problémy prinesie, sme tu preto, aby sme ich prijímali a riešili s absolútnou zodpovednosťou.

1. január - deň, kedy začíname nový rok 2024, je aj dňom, kedy oslavujeme štátny sviatok - Deň vzniku samostatnej Slovenskej repub-
liky. Už 31 rokov Slovenská republika preukazuje každodenným životom svoju životaschopnosť a opodstatnenie svojej existencie. A toto 
tvrdenie platí aj napriek všetkým chybám, problémom a nedostatkom, ktoré viac či menej zasahujú do nášho života. Preto si v prvý deň 
roka 2024 pripomíname aj tento sviatok.

Moje nasledujúce slová a myšlienky sa každoročne opakujú, zazneli v príhovoroch už v predchádzajúcich rokoch. Napriek tomu ich 
zopakujem, lebo o ich pravdivosti som vnútorne presvedčený. A každodenný život aj v predchádzajúcom roku ma v tomto presvedčení 
utvrdil. Močenok, to sme my všetci. Preto vás všetkých pozývam aj v roku 2024 k vzájomnej spolupráci pre rozvoj našej obce, pre prospech 
nás všetkých. Každý zo svojho miesta môže pozitívne ovplyvniť rozvoj života v našej obci.

Sľubujem, že budem naďalej načúvať všetkým vašim hlasom, názorom, návrhom, ktoré budú prinášať konkrétne riešenia pre konkrét-
nych ľudí. Lebo samospráva obce nie je len starosta či poslanci, ale každý jeden z vás, ktorí žijete v našej obci.

Na záver môjho príhovoru mi dovoľte, aby som vám poprial zdravie, šťastie, pokoj a pohodu, úspechy v osobnom aj pracovnom živote, 
ale aj v našom spoločnom spolunažívaní v našej obci - v Močenku.

Želám všetkým občanom úspešný, pokojný a láskou naplnený rok 2024!
Roman Urbánik 

starosta obce Močenok

Vedenie Futbalového klubu Močenok 
veľmi pekne ďakuje pánovi Ivanovi 
Blažovi – spoločnosti Ibex Močenok  
za výmenu koberca v budove futbalového 
klubu.

V roku 2024 želá všetkým občanom obce veľa zdravia, osobných aj pracovných 
úspechov, pokoja a pohody redakcia časopisu Močenok. 

Poďakovanie

V novembri sa dožil krásneho životného jubilea 60 rokov  
pán PaedDr. Roman Urbánik, starosta obce Močenok.

Vážený pán starosta!
Mnoho šťastia, pevné zdravie, radostný každý deň,
splnené všetky túžby, každý sen,
veselú myseľ a spokojnosti veľa,
úprimne zo srdca Zúgovanka želá.

V decembri sa dožila krásneho životného jubilea členka 
speváckej skupiny Zúgovanka pani Evka Kubačeková.

Milá Evka!
Všetko najlepšie, veľa zdravia, šťastia, radosti, pohody a mnoho 
krásnych chvíľ želá kolektív speváckej skupiny.

Blahoželania
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Začiatkom školského roka pribudlo 
v materskej škole v našej obci nové vyba-
venie v  exteriéri aj interiéri. „Obec v  au-
guste 2023 podala žiadosť o  poskytnutie 
príspevku na projekt Skvalitnenie posky-
tovaných služieb v Materskej škole Moče-
nok. Poskytovateľom dotácie je MAS VITIS. 
Obci bola schválená výška príspevku v sume 
28  114 eur. V  rámci projektu boli dodané 
exteriérové herné prvky do areálu škôlky 
a  materiálne vybavenie – nábytok do inte-
riéru. Celkové výdavky projektu sú vo výške 
29 594 eur. Obec sa spolupodieľa na projek-
te 5 % z celkových oprávnených výdavkov,“ 
informovala nás o projekte referentka Klau-
dia Kleinová. „Vďaka úspešnému projektu, 
ktorý podal náš zriaďovateľ, teda obec Mo-
čenok, sa naše priestory skrášlili šatňový-
mi skrinkami a zostavami v troch triedach. 

Máme peknú zostavu More, ktorá je naozaj 
veľmi estetická, ďalšia zostava sa volá Prin-
cezné, takže aj triedy, aj šatne budú vynove-
né vďaka tomuto projektu. Okrem toho sme 
vymenili ešte aj stoly a  stoličky v  triedach, 
niektoré z nich mali aj 40 rokov, takže sme 
veľmi vďačné za tento projekt a naozaj patrí 

veľké poďakovanie obci a jej zamestnancom, 
že vypracovali tento projekt,“ netajila radosť 
z  nového vybavenia riaditeľka školy Soňa 
Hippová. 

Deti v  triedach nové šatňové skrinky aj 
skrinkové zostavy, stoly a stoličky už aktívne 
využívajú a tešia sa z nich. Projekt obsahuje 
aj exteriérové prvky – vláčik, ktorý umožňu-
je v prvom rade rozvoj pohybových schop-
ností a zručností detí. Vláčik je nainštalova-
ný v areá li materskej školy.

V uplynulých týždňoch bol realizovaný 
projekt vybudovania nového prístrešku na 
budove, ktorú v lokalite Pod Títešom vyu-
žívajú poľovníci a  vinári. Vinársky spolok 
Urban dal vybudovať prístrešok na základe 
dotácie pridelenej miestnou akčnou skupi-
nou Vitis. „Dostali sme na to 1 500 eur od 
MAS Vitis, tieto sme prefinancovali na tom 
prístrešku. Bude slúžiť na rôzne vinárske 
prípadne iné akcie, ktoré sa budú v lete or-

ganizovať vonku v prírode vo vinohradoch. 
Teraz 17. novembra by sme to chceli uviesť 
do života, urobíme tam pre vinárov akciu, 
aby všetci vedeli, že to tam máme a že sa tam 
môžu stretávať a  degustovať svoje vínka,“ 
informoval o novinke začiatkom novembra 
predseda Vinárskeho spolku Urban Roman 
Lenčéš. Počas uvedenia prístrešku do života 
bolo okolo budovy s prístreškom naplánova-
né vysádzanie gaštanov, aby tu vzniklo prí-

jemné prostredie pre rôzne podujatia, kto-
ré tu plánujú organizovať, ale aj pre členov 
spolku a vinárov, ktorí majú v tejto lokalite 
svoje vinohrady.
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Nové vybavenie v materskej školeNové vybavenie v materskej škole

Nový prístrešok vo vinohradochNový prístrešok vo vinohradoch

Koncom novembra, konkrétne v piatok 
24. novembra 2023 sa v  obradnej miest-
nosti obecného úradu uskutočnilo odo-
vzdávanie obecného štipendia. Všetkých 
hostí srdečne privítal starosta obce Roman 
Urbánik. O kultúrny program sa postarala 
základná umelecká škola z našej obce – na 
podujatí sa predstavil Juraj Hambálek hrou 
na keyborde. Z našej obce sa v tomto roku 
uchádzalo o obecné štipendium 7 študen-
tov denného štúdia z  rôznych vysokých 
škôl. „Rozhodovanie o  prospechovom 

štipendiu bolo veľmi náročné, 
nakoľko naozaj išlo o  malé roz-
diely, ale nakoniec čísla nepustili 
a rozhodli sme. Ja by som chcela 
popriať našim študentom, nie-
len tým, ktorí si podali o obecné 
štipendium, ale všetkým študen-
tom úspešné, ľahké a jednoduché 
kroky v  živote, aby cieľ, ktorý si 
stanovili, dosiahli. Štúdium na 
vysokej škole nie je jednoduché, 
prináša veľmi veľa obety, ale aj 
veľmi veľa krásnych chvíľ, kto-
ré stoja za to,“ zaželala všetkým 
študentom predsedníčka komisie 
pre školstvo, mládež a  šport Lu-
cia Tóthová.

Zo študentov, ktorí sa o prospechové šti-
pendium obce uchádzali, boli najúspešnejší 
Janka Lenčéšová a  Marek Horňák, obaja 
študenti Univerzity Komenského v  Bra-
tislave, ktorí dosiahli v  uplynulom akade-
mickom roku najlepšie výsledky. „Myslím, 
že je to veľmi pekné gesto od obce, že si 
takto váži svojich študentov,“ myslí si Jan-
ka Lenčéšová. „Musím priznať, že na ba-
kalárskom stupni ma to bavilo viac. Teraz 
som na magisterskom stupni, kde sa od-
bor fyzika delí na viacero oblastí a  ja som 

si vybral teoretickú fyziku. Snažil som sa 
vybrať si niečo, čo by ma bavilo, v čom by 
som sa našiel, a teda ťažko povedať, či je to 
to pravé, uvidíme, čo z toho bude v budúc-
nosti,“ konštatoval napriek momentálnej 
nerozhodnosti vynikajúci študent Marek 
Horňák. 

Študenti, ktorí v  tomto roku nedosiahli 
na prospechové štipendium, boli odmenení 
poukážkami na nákup kníh. „Ak ma pa-
mäť neklame, tak dnes sme po deviatykrát 
udeľovali obecné štipendium a  je to krás-
na, milá, ale aj vzácna udalosť, pretože pri 
zrode myšlienky udeľovať obecné štipen-
dium sme si dali za cieľ vyzdvihovať tých 
našich mladých spoluobčanov, študentov 
vysokých škôl, ktorí dosahujú vynikajú-
ce výsledky. Aj v  tomto roku sa prihlásilo 
7 mladých ľudí z našej obce, ktorí dosiahli 
vynikajúce výsledky, a ja som veľmi rád, že 
ich môžeme predstaviť aj ostatným spolu-
občanom, pretože oni týmto dosahovaním 
výsledkov reprezentujú seba, ale aj nás všet-
kých. Ja im za ich prístup k štúdiu ďakujem, 
prajem im všetko dobré, hlavne pevné 
zdravie a aby sa im naďalej darilo tak ako 
v  predchádzajúcom akademickom roku,“ 
poprial študentom starosta obce Roman 
Urbánik.

Obecné štipendiumObecné štipendium
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25. novembra 2023 sa v  priestoroch 
kultúrneho strediska konala Katarínska 
ochutnávka mladých močenských vín. Pod-
ujatie zorganizoval Vinársky spolok Urban 
v spolupráci s obcou a mladé vína požehnal 
dekan Peter Michalov. Návštevníci poduja-
tia mohli ochutnať iskrivé mladé vína z vi-
níc Močenku a okolia, ktoré dorobili domáci 
vinári. „Je to v podstate tradícia, ktorá bola 
na Slovensku vždy a držala sa tu, a chceme ju 
nejakým spôsobom obnoviť. Vlani sme mali 
prvý ročník a  myslím, že to má stúpajúcu 
tendenciu, a tešíme sa z toho, že prišli ľudia 
a podporili nás, že nerobíme tie vína a prácu 
okolo vinohradov a  takéto podujatia zby-
točne,“ tešil sa zo záujmu občanov predseda 
spolku Roman Lenčéš. „Tento rok bol veľmi 
špecifický, bol poznačený ťažkými choroba-
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Katarínske  Katarínske  
požehnanie vínpožehnanie vín

mi už vo vinohrade, v máji nám to ťažko na-
padla perenospóra, potom neskôr v júli zase 
múčnatka a tie vína sú, samozrejme, týmito 
chorobami poznačené, ale v konečnom dô-
sledku to celkom dobre vyšlo. V

ína máme, aj keď menej ako po iné roky, 
ale zatiaľ sme s  nimi spokojní a  dúfam, že 
vydržia až do jarnej degustácie a budeme si 
môcť povedať, že ten ročník nebol až taký 
zlý, ako to na začiatku vyzeralo.“ 

Počas podujatia si návštevníci vychutnali 
rôzne druhy, odrody, farby aj chute vín. „Vi-
nárstvo na Slovensku je ťažká drina a slabo 
zaplatená, robia to väčšinou vinári, ktorí sú 
nadšenci a zanietení. V Močenku robiť víno 
je práca pre starších, mladšia generácia sa 
v  tom ešte nenašla, ale väčšinou, keď príde 
ten 45. - 50. rok života, tá generácia sa v tom 
nájde, takže by som to nezavrhoval. Budúc-
nosť vinárstva v  Močenku je teraz pekná, 
ale ešte bude zveľadená,“ myslí si zanietený 
vinár Peter Pápay. „Uplynulý rok bol, čo sa 

týka počasia, ideálny - pršalo, pekne bolo, 
teplo bolo, ale neboli sme niektorí pripra-
vení na ten tlak chorôb. Sú vinári, ktorí to 
všetko pekne stihli a sú spokojní, sú vinári, 
ktorí sú menej spokojní, a  sú vinári, ktorí 
poste nestihli vinohrady ošetriť a  dopadli 
katastrofálne,“ konštatoval vinár Miroslav 
Pápay. 

V  priateľských rozhovoroch pri dobrom 
víne a občerstvení sa bavili vinári a milov-
níci vína až do večera.

Obec Močenok v rámci októbra - Mesia-
ca úcty k  starším zorganizovala podujatia 
pre seniorov. Pre všetkých seniorov bez vý-
nimky bolo v nedeľu 22. októbra 2023 v kul-
túrnom dome pripravené komediálne diva-
delné predstavenie šalianskeho divadla ASI 
pod názvom Tri grácie z umakartu. Prítom-
ní sa na predstavení vynikajúco zabavili.

Pre jubilantov, teda seniorov, ktorí sa 
v tomto roku dožili okrúhleho životného ju-
bilea 65, 70, 75, 80, 85 a viac rokov, bolo po 
divadelnom predstavení pripravené stretnutie 
v spoločenskej sále obecného úradu. Seniorov 
privítal zástupca starostu obce Peter Sýkora, 
prihovoril sa im kaplán našej farnosti Anton 

Štefánek a  predseda komisie pre 
sociálne veci a bytové otázky Jozef 
Šuvada. V našej obci v roku 2023 
slávilo spomínané jubileum 240 
seniorov. Tých, ktorí sa posedenia 
zúčastnili, obdarovali zástupcovia 
obce a  farnosti drobnými dar-
čekmi a  poďakovali sa im za ich 
celoživotnú prácu. „Chceli sme sa 
poďakovať jubilantom za všetko, 
čo pre túto obec urobili. Je medzi 
nimi mnoho učiteľov, mnoho ľudí, 

ktorí vozili ľudí autobusmi, ktorí pracovali na 
hospodárskom dvore, takže veľa vecí tu po 
nich zostalo a sme im vďační za všetko, čo 
pre túto dedinu urobili,“ poďakoval všetkým 
zástupca starostu obce Peter Sýkora. „Aj Svä-
tý otec František hovorí, že staršia generácia, 
to sú korene a že je dobré prichádzať k týmto 
koreňom. Často povzbudzuje mladých, aby 
prichádzali k starým rodičom čerpať skúse-
nosť a životnú múdrosť. Prichádzať k staršej 
generácii môže byť obohacujúce, získavať tú 
ich skúsenosť, ten ich nadhľad nad životom, aj 
všetko to, čím si oni prešli, aj ťažkými vecami 
a majú tú múdrosť,“ doplnil kaplán Štefánek. 

Počas celého trvania podujatia sa seniori 
rozprávali so svojimi priateľmi, spolužiakmi 
a  známymi, ktorých tu, možno aj po dlhom 
čase, stretli. „Tešila som sa na tých ľudí, že ich 
uvidím, lebo nikde nechodím, nevídam ich a 
takto sa tu aspoň stretneme, porozprávame sa 
a tešíme sa z toho,“ mala zo stretnutia radosť 
Margita Pecháčová. „Veľmi som sa tešila,“ po-
tvrdila s úsmevom aj Jozefína Pecová. „Je to 
pekná vec zo strany obce, že si na nás star-
ších spomenie. Je to radosť, keď sa stretneme 
raz za čas. Bolo to super, aj občerstvenie aj 
divadlo bolo stobodové,“ bol veľmi spokojný 
Štefan Boháč. „Bol som veľmi rád, že ma sem 
pozvali, a bol som aj prekvapený, že už mám 
taký vek, ale s radosťou som prišiel. Páči sa 
mi tu, stretol som tu veľa známych, občer-
stvenie výborné, aj atmosféra, tak ja myslím, 
že je škoda, že veľa ľudí sem neprišlo, čo boli 
pozvaní. Dúfam, že ešte sa tu stretneme o päť 
rokov,“ dodal Ján Lenický. 

Skvelá atmosféra panovala počas celého 
stretnutia v  spoločenskej sále, stále bolo po-
čuť ruch priateľských rozhovorov, smiechu 
a pohody.

Slávenie mesiaca úcty k staršímSlávenie mesiaca úcty k starším

Vandali, zdá sa, nezaspali na vavrínoch 
a  opäť vymysleli, ako zdevastovať niečo, 
čo používa množstvo občanov. Tento raz 
to bolo detské ihrisko v ulici Rokošová, na 
ktoré boli v októbri namontované nové hra-
cie prvky s bezpečnou dopadovou plochou. 
„Obecná polícia v mesiaci október zazname-
nala v ulici Rokošovej vandalizmus, a to na 
detskom ihrisku, ktoré bolo len nedávno zre-
konštruované. Páchateľ poškodil toto ihrisko 
tým, že vylomil niektoré ochranné zábradlia, 
vyskrutkoval viac ako 20 skrutiek na hracích 
prvkoch, čím sa toto ihrisko stalo pre deti ne-

bezpečné a mohlo prísť k úrazu,“ informoval 
náčelník obecnej polície Bohuš Sabo. Na od-
montovanie väčšiny skrutiek bola potrebná 
presná veľkosť imbusového kľúča, takže pá-
chateľ asi nešiel náhodou okolo, keď si zmys-
lel, že by sa mu tie skrutky zišli. Odmontoval 
napríklad tie, ktoré držali šmykľavku, tie, kto-
ré držali bočnú stenu, ktorá chráni deti pred 
pádom z najvyššieho bodu, a odmontoval aj 
časť ochranného zábradlia takisto zabraňujú-
ceho pádu detí z výšky. „Za tento priestupok 
proti majetku môže byť páchateľovi udelená 
bloková pokuta do 331 eur, a ak by škoda pre-
siahla 266 eur, bude to trestný čin a vec bude 
odstúpená orgánom činným v trestnom ko-

naní,“ spresnil náčelník Sabo. Obecná polícia 
sa venuje hľadaniu páchateľa a na miesto boli 
umiestnené aj fotopasce dokumentujúce po-
hyb na detskom ihrisku.

Buďme všetci všímavejší a  chráňme spo-
ločný majetok.

Vandali na detskom ihriskuVandali na detskom ihrisku
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V utorok 12. septembra 2023 sa v spolo-
čenskej sále obecného úradu konalo stretnu-
tie venované téme ochrany zdravia. V počte 
blížiacom sa osemdesiatke sa ho zúčastnili 
členovia i  nečlenovia OZ Rubín, ktoré toto 
podujatie organizuje už viac rokov. Pri otvo-
rení sa prítomným prihovorila predsedníčka 
OZ Rubín Mgr. Eva Molnárová a  následne 
účastníkov privítal aj starosta obce PaedDr. 
Roman Urbánik. Obaja zdôraznili potrebnosť 

prevencie a  dôležitosť ochrany zdravia ešte 
pred prepuknutím vážnych chorôb. V  ďal-
šom bode programu upútala návštevníkov 
prednáška Mgr. Bárekovej z  RÚVZ v  Nitre. 
Rozprávala o  správnom stravovaní, ktoré sú-
visí s  problematikou zvýšeného cholesterolu 
a  triglyceridov, podčiarkla potrebu príjmu 
väčšieho množstva zeleniny a  ovocia, než je 
doteraz v  našej populácii zvykom. Keďže na 
prednášku prišli klienti domova dôchodcov, 
zamerala sa aj na túto vekovú skupinu. Upo-
zornila ich na nutnosť pravidelného, častého 
a možnostiam seniora prispôsobeného pohy-
bu, ktorý má byť zdrojom radosti. Neobišla ani 
stránku psychickej pohody, ktorá je silno pre-
pojená s celkovým zdravím človeka. Priblížila, 
že ľudia sa často zamýšľajú nad vecami, ktoré 
nie sú až tak podstatné, strpčujú si tým život 
a nevidia tak jeho pekné stránky. Potom bola 
pripravená asi najočakávanejšia časť Dňa zdra-
via, keď pracovníčky Všeobecnej zdravotnej 
poisťovne vykonávali meranie krvného tlaku, 
zo vzoriek krvi zisťovali hladinu cholesterolu, 
kyseliny močovej a  hladinu cukru. Záujem 
bol veľký, chvíľami sa vytváral dlhý rad. Nie-
ktorí zúčastnení odchádzali spokojní, iných 
vyšetrenie nepotešilo. ,,Ja neviem, asi som sa 
veľmi ponáhľala sem, utekala som až z Nitry, 

lebo som bola zvedavá a možno toto napätie 
mi spôsobilo vysoký tlak. Takže budem si ho 
musieť častejšie kontrolovať a prípadne ísť za 
lekárom,“ povedala nám pani Anka. „Ja som 
vedela o tom, že mám cukor trochu zvýšený, 
aj viem, ako sa mám stravovať. Dnes som to 
trošku nedodržala a vidím, že sa to hneď odzr-
kadlí na výsledkoch,“ prezradila pani Helena. 
Podľa pani Márie bolo toto stretnutie zaujíma-
vé a poďakovala organizátorom: „Ďakujem za 
túto akciu tým, čo ju pre nás prichystali, veľa 
som sa tu dozvedela, donútilo ma to trochu sa 
zastaviť a zamyslieť nad svojím zdravím. Hlav-
ne sa teším kvôli manželovi, lebo on lekárovi 
odmieta chodiť a  aspoň tu si niečo skontro-
loval.“ Návštevníci sa mohli oboznámiť a vy-
skúšať aj produkty značky Dr. Nona, ktoré sú 
vyrobené z  produktov Mŕtveho mora, a  tiež 
prírodné produkty zo Švajčiarska. Mnohí zá-
ujemcovia si prezreli výživové doplnky firmy 
Zeen by Royal, hlavne Zlatý a  Pure kolagén. 

Bola predstavená aj Agentúra ošetrovateľskej 
starostlivosti Ados so sídlom v Poprade, kto-
rá je novou agentúrou medzi poskytovateľmi 
starostlivosti o pacientov v domácom prostre-
dí. Táto agentúra poskytuje rozšírené služby 
občanom v  našom regióne. Podujatie trvalo 
viac ako 4 hodiny, ale aj po jeho ukončení na-
sledovalo ešte veľa neformálnych rozhovorov 
a  výmena skúseností, dobrých rád a  postu-
pov, ktoré s  liečbou niektorých zdravotných 
problémov účastníkom v minulosti pomohli, 
a takto sa o ne podelili s ostatnými. 

Do videnia na ďalšom ročníku!

Jana Nováková

Deň zdravia prilákal mnohýchDeň zdravia prilákal mnohých Aktuality z obceAktuality z obce

■■ V polovici októbra sa na nehnuteľnosti v ulici 
Pri kúpalisku patriacej obci, ktorú využíva Poľov-
nícke združenie Zálesie, začalo s  rekonštrukciou 
časom poškodenej strechy. Postupne bol opravený 
krov, vymenené strešné laty a  nainštalovaná ple-
chová strešná krytina. Zákazka má hodnotu takmer 
20 000 eur a rekonštrukčné práce realizuje odborná 
firma. Dokončenie objednaných prác bolo naplá-
nované na november tak, aby do objektu v zimnom 
období už kvôli deravej streche nezatekalo. 

■■ Pracovníci obce v prvej polovici novembra vy-
mieňali na budove kultúrneho strediska poškodený 
zvod, z ktorého počas dažďov tiekla voda na stenu 
budovy. Zároveň skontrolovali všetky ríny a ostané 
zvody, či v nich nie je napadané lístie a iné nečistoty.

■■ Budovanie inkluzívneho ihriska Rodinka 
v  Ulici M. R. Štefánika pokračovalo aj počas no-
vembra. Odborná firma, ktorá práce realizuje, po-
stupne budovala a inštalovala jednotlivé hracie prv-
ky, dopadové plochy a mobiliár ihriska. 

■■ 11. novembra sme si ako každoročne pripome-
nuli Deň vojnových veteránov alebo Deň červených 
makov. Je to deň venovaný pamiatke vojnových ve-
teránov. Dátum bol vybraný symbolicky, pretože 
v  tento deň bola podpisom dohody ukončená 1. 
svetová vojna. Predstavitelia našej obce – starosta 
Roman Urbánik a prednostka úradu Lucia Benčí-
ková v tento deň položili veniec k pamätníku obe-
tiam vojen na hornom cintoríne, zapálili sviecu 
a  symbolicky si tak uctili všetkých bojovníkov za 
slobodu.

■■ 17. novembra sme si pripomenuli Deň boja 
za slobodu a  demokraciu alebo Nežnú revolúciu. 
V roku 2023 to bolo už 34. výročie zápasu študen-
tov, umelcov a ostatných skupín obyvateľstva Čes-
koslovenska za zvrhnutie komunistického režimu. 
Po revolučných udalostiach bola vymenovaná nová 
vláda a v nasledujúcom roku, v roku 1990 sa usku-
točnili prvé slobodné parlamentné voľby.

■■ Pracovníci obce v  druhej polovici novembra 
realizovali stavebné práce v  areáli nového bytové-
ho domu v Ulici M. R. Štefánika. Išlo o vybudova-
nie oplotenia od záhrad susedných nehnuteľností. 
Oplotenie je z betónových dielcov.

■■ Obec Močenok sa v roku 2023 zapojila do celo-
slovenského projektu pod názvom „Koľko lásky sa 
zmestí do krabice od topánok?“. V rámci tohto pro-
jektu naša obec získala 47 krabičiek pre osamelých 
seniorov z  obce. Krabičky boli v  predvianočnom 
období roznesené seniorom pracovníkmi Obec-
ného úradu Močenok. Poďakovanie patrí deťom 
z Materskej a Základnej školy v Močenku a ich ro-
dičom, ktorí urobili dobrý skutok a prispeli svojou 
krabičkou.
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V roku 2023 slávila Matica slovenská 160. 
výročie svojho vzniku. Vznikla 4. augusta 
1863 a  sídli v  Martine. Jej cieľom je prehl-
bovať pozitívny vzťah k vlasti, upevňovať ná-
rodnú hrdosť a vlastenectvo. Preto sa podieľa 
na rozvoji slovenskej vedy, kultúry, umenia, 
školstva a  duchovného a  spoločenského ži-
vota. Mnohé aktivity má v zahraničí, kde žijú 
naši krajania a tam prehlbuje ich národné po-
vedomie a vzťah k Slovensku. Jednou z cieľo-
vých skupín, ktoré sa Matica snaží zaujať, je 
aj mládež a práve tej bolo venované podujatie 
zorganizované v Základnej škole v Močenku. 
Miestny odbor Matice slovenskej v  Močen-
ku v  spolupráci s  Domom Matice slovenskej 
v  Nitre, ústredím Matice v  Martine, obcou 
Močenok, Klubom filatelistov Močenok a zá-
kladnou školou zorganizovali pripomienku 
vzniku a  náplne Matice slovenskej pre ško-
lopovinnú mládež. Podujatie bolo spojené 
s  výstavou Domu Matice slovenskej v  Nitre 
všetkých predsedov matice od jej vzniku a fi-
latelistickou výstavou Klubu filatelistov Mo-
čenok viažucou sa k  výročiu a  slovenským 
dejinám.

Prítomných na podujatí  privítali predsed-
níčka miestneho odboru Matice slovenskej 
Jolana Lenčéšová a riaditeľ školy Eduard Lac-
ko. V úvode žiakov školy a prítomných hostí 

nakrátko voviedli do minulosti tajomník ma-
tice Peter Schvantner a  druhý podpredseda 
pre slovenské zahraničie a  jazykovo zmieša-
né územia Marek Nemec, ktorí v  dobovom 
oblečení vierohodne zahrali krátku scénku 
viažucu sa ku vzniku tejto ustanovizne. „Mlá-
dež je naša budúcnosť, nielen budúcnosť slo-
venského národa, ale aj Matice slovenskej a u 
nás v posledných rokoch na to veľmi dbáme 
a takéto prednášky, besedy a divadelné vy-
stúpenia sú pre nás veľmi dôležité a budeme 
v tom pokračovať,“ konštatoval tajomník 
Matice slovenskej Peter Schvantner „V rám-
ci Matice slovenskej funguje aj odbor Mladá 

matica, je to vlastne záujmový odbor Matice 
slovenskej, ktorá združuje vyše 700 mladých 
matičiarov po celom Slovensku, a práve cez 
tú Mladú maticu ukazujeme mladým ľuďom 
nielen, ako funguje Matica slovenská, ale aj tie 
dejiny slovenského národa, kultúru a  všetko 
to, prečo môžeme byť na náš národ hrdí, lebo 
Matica slovenská udržuje trvalú pamäť náro-
da. Chcem sa poďakovať za pozvanie na toto 
podujatie pánovi riaditeľovi, pani predsedníč-
ke miestneho odboru a pani riaditeľke Domu 
Matice slovenskej v Nitre, bolo to veľmi dobré, 
žiaci boli trpezliví, vypočuli si nás a dúfam, že 
si z toho aj niečo odniesli.“

Autor filatelistickej výstavy Jozef Kútny 
prítomných podrobne zoznámil s  obsahom 
výstavných panelov, ktoré si neskôr mohli 
dôkladne prezrieť. „Matica slovenská bola za-

ložená presne na 1000. výročie príchodu sv. 
Cyrila a Metoda k nám do Veľkoslovenskej 
ríše, neskôr sa volala Veľkomoravskou. Má 
Cyrilo-metodský kresťanský zdravý základný 
koreň, z ktorého vyrástla, z ktorého žije a roz-
víja sa, tak na tejto výstave toto prezentujem,“ 
spresnil Jozef Kútny. 

Žiaci najvyšších ročníkov školy strávili celú 
jednu vyučovaciu hodinu zbieraním nových 
poznatkov z  histórie Slovenska. V  programe 
sa predstavili aj ich spolužiaci navštevujúci 
základnú umeleckú školu – Marína Durecová, 
Petra Hrnčárová a  Dejan Odráška s  hudob-
ným vstupom. Poéziou program ozvláštnil 
matičiar Štefan Bleho. „Neoddeliteľnou súčas-
ťou vyučovania musí byť aj Matica slovenská, 
ktorú treba vyučovať,  lebo boli to matiční de-
jatelia, ktorí sa zaslúžili o to, aby sa slovenský 
jazyk udomácnil na Slovensku, aby sme si za-
chovávali našu históriu, náš folklór a podob-
ne. Množstvo vedcov, básnikov, národných 
dejateľov sa sústreďovalo v Matici slovenskej, 
a preto je potrebné deti oboznamovať s týmito 
historickými faktami,“ doplnila predsedníčka 
miestneho odboru Matice Jolana Lenčéšová. 
„Ide o národnú hrdosť, ide o  to byť hrdý na 
Slovensko, pevne verím, že žiaci budú v tomto 
pokračovať a budú ďalej reprezentovať Sloven-
sko,“ zaželal si riaditeľ školy Eduard Lacko.

Výstava nabitá informáciami zostala po 
uvedení na chodbe školy niekoľko dní, aby si 
ju mohli pozrieť všetci žiaci i učitelia.

Výročie Matice slovenskej v škole
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V základnej umeleckej škole v našej obci 
sa stalo tradíciou, že žiaci a učitelia pravi-
delne prezentujú svoje talenty na podu-
jatiach v  rámci školy alebo obce. Jedným 
z obľúbených podujatí sú vianočné koncer-
ty žiakov. Prvý vianočný koncert sa uskutoč-
nil 5.decembra a predstavili sa na ňom žiaci 
hudobného a výtvarného odboru. Podujatie 
otvorila žiačka školy Marína Durecová a po-

tom sa postupne v jedenástich číslach pred-
stavili žiaci študujúci hru na strunové či klá-

vesové nástroje, akordeón aj sóloví speváci. 
Celý koncert sa niesol v  krásnej vianočnej 
atmosfére. „Som na dlho očakávanom kon-
certe, veľmi som sa naň tešil a  bolo to nad 
moje očakávania,“ spokojne konštatoval otec 
nadaného žiaka Gabriel Ištokovič. „Nádhe-
ra, zvládli to bez stresu, takže som spokojný,“ 
tešil sa z pekného koncertu otec dvoch ma-
lých umelcov Ivan Šidík. „Bolo tam všetko, 
čo k Vianociam patrí, mám z toho dobrý po-
cit,“ doplnil dedko Anton Mandák.Koncert 
si okrem rodičov, príbuzných a priateľov uži-
li aj samotní žiaci. „Mal som tam dve chyby 
aj som mal trému, ale otec a mama si všimli 
iba jednu chybu. Bolo to dosť ťažké zahrať, 
Radko spieval a  ja som hral,“ zhodnotil 
Matúš. „Keď som hrala prvýkrát, som mala 
trému , ale pani učiteľka mi povedala, nech 
sa pozerám do steny, aby som sa nehanbila 
ľudí. Vyšlo mi to a nemala som z toho trému 
a bolo to dobré, celkom ma to bavilo, síce to 
bolo ťažké a dlhé, ale zvládla som to,“ bola 
spokojná Emka. „Podarilo sa to, mali sme to 
podľa mňa celkom dobré, chyby tam určite 
boli, treba to ešte docvičiť a  ja som spokoj-

ný s koncertom,“ dodal Dejan.Každé verejné 
vystúpenie žiakov školy je aj akousi vizitkou 
pedagógov, hodnotia ho diváci a poslucháči, 
ale aj riaditeľ školy Tomáš Obola: „Mali sme 
zastúpenú celú škálu, od najmenších detí až 
po tie väčšie a myslím si, že sa veľmi svedo-
mito pripravovali celý prvý polrok. Na toto 
predvianočné obdobie sme si pripravili dva 
koncerty, dnešný odznel v  duchu kolied aj 
svetových evergreenov a ten ďalší bude, pev-
ne verím, rovnako úspešný ako ten dnešný.“ 
Návštevníci podujatia odchádzali z koncertu 
plní dojmov z pekných vystúpení a príjemne 
vianočne naladení.

V  piatok 24. novembra 2023 sa 
v  priestoroch kultúrneho strediska usku-
točnila pod taktovkou spoločenstva Ro-
dina je viac tradičná palacinková párty. 
Podujatie sa uskutočnilo po skončení det-
skej svätej omše v kostole sv. Klimenta a pre 
návštevníkov boli pripravené čerstvé sladké 
palacinky s  rôznymi náplňami. Palacinky 
piekli organizátori podujatia a pridal sa, ako 
každoročne, aj starosta obce Roman Urbá-
nik. Palacinky chutili, samozrejme, predo-
všetkým deťom. „Sme radi, že opäť po roku 
sa po svätej omši na chvíľku stretneme na 
palacinkovej párty, a hoci každý pečie pala-
cinky aj doma, takto v spoločnosti je to úpl-

ne iné a úplne iné je to aj s hrami pre deti,“ 
tešil sa z dobrej nálady a návštevnosti podu-
jatia hlavný organizátor Peter Kohút. 

Okrem neodmysliteľných palaciniek bol 
pre deti pripravený aj program, aby sa za-
bavili – v  tomto roku napríklad stoličkový 
tanec alebo guľovačka papierovými guľami. 
Rodičia čakajúci na svoje ratolesti využili 
čas na rozhovory s  priateľmi. 
„Dnešný deň je veľmi super 
a  je tu aj veľká zábava,“ pove-
dala nám počas hry Hanka. 
„Mne sa najviac páčil stoličko-
vý tanec a potom aj tá guľovač-
ka, bola to zábava a musím po-
chváliť aj kuchárov, palacinky 
boli dobré,“ pridala sa Emka. 

„Palacinková párty je najlepšia na svete a je 
tu sranda a  je to tu veľmi krásne,“ doplnil 
Boris. „Táto palacinková párty je najlepšia, 
sú tu výborné palacinky a  teším sa, že tu 
môžem byť,“ ukončil debatu Andrej.

Deti si milé podujatie naozaj užili, bez 
problémov zjedli všetky s  láskou napečené 
palacinky, vybláznili sa a spokojné sa rozišli.

S  blížiacim sa koncom kalendárneho 
roka sme vstúpili začiatkom decembra 
do adventného obdobia. Pracovníci obce 
pripravili v areáli obecného úradu advent-
ný veniec a obec v  spolupráci s  farnosťou 
pripravila jeho tradičné požehnanie. Ad-
ventný veniec bol požehnaný v  predvečer 
prvej adventnej nedele 2. decembra 2023. 
O  krátky kultúrny program sa postaral 
ženský spevácky zbor Cantica a  veniec 
slávnostne za prítomnosti občanov po-
žehnal dekan Peter Michalov. „Ako vieme, 
advent je očakávanie, radostné očakávanie 
toho, že sa o niekoľko dní narodí pán Ježiš, 
ale zároveň si uvedomujeme, že každý ad-
vent je zároveň očakávanie toho druhého 
Božieho príchodu, a v tom je veľkosť toho 
adventu, že sa človek radostne pripravuje 
na to historické - narodenie Božieho syna, 

ale aj na to, ktoré príde vo svo-
jej sláve. Dovoľte, aby som vám 

všetkým poprial z tohto miesta, aby sme 
prežívali advent pokojne, v radostnom oča-
kávaní, aby sme dokázali prijať posolstvo 
adventu, ktoré nás na jednej starne núti k 
tomu, aby sa človek zamyslel nad tým, ako 
ten čas neustále plynie, ale zároveň doká-

zal prijať tie milosti z  adventu. Znamená 
to, aby sme sa snažili budovať mier, taký 
osobný vo svojom vnútri, ale aj pre spoloč-
nosť, darovať aj vieru, aby človek nezabúdal 
na svoje korene, aby nezabúdal na to, že je 
nielen telesná schránka, ale že má aj krás-
neho ducha, o ktorého sa má starať. Toto sú 
sviatky, kde človek môže prijať toto posol-
stvo, zároveň prijať do svojho vnútra Boží 
pokoj, ktorý je veľkým darom. Dovoľte, 
aby sme toto všetko počas adventu spoloč-
ne zažívali, prijímali a, samozrejme, boli aj 
poslami tohto radostného očakávania vo 
svojich rodinách a medzi svojimi blízkymi 
pre všetkých, s ktorými sa stretneme. Všet-
kým požehnaný adventný čas,“ poprial na 
začiatku adventného obdobia dekan Peter 
Michalov. Návštevníci podujatia sa po po-
žehnaní adventného venca zdržali v areáli 
obecného úradu, aby sa zahriali horúcim 
čajom a chvíľu priateľsky podebatovali.

Koncer t ZUŠKoncer t ZUŠ

Palacinková pár tyPalacinková pár ty

Požehnanie adventného vencaPožehnanie adventného venca
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V predvianočnom čase sa v priestoroch 
kultúrneho strediska uskutočnilo tradičné 
podujatie – zdobenie medovníkov, ktoré 
v  spolupráci s  obcou zorganizoval klub 
tvorivosti. Lektorkami boli dlhoročné per-
nikárky Eva Prúčna a  Anna Hanáková. Na 
podujatie si všetci priniesli už napečené 
medovníčky, ktoré chceli ozdobiť, napriek 
tomu Eva Prúčna v  krátkosti zhrnula pod-
statné detaily, ktoré je potrebné dodržať, aby 
mali medovníčky dokonalý tvar a  povrch 
alebo poleva konzistenciu. Potom sa začalo 
so zdobením – pani Prúčna všetkých na-
učila, ako treba polevu klásť na medovník 
a  ako tvary trošku redšou polevou vyplniť. 
Precíznu prácu sa trpezlivo snažili zvládnuť 

dospelí aj deti, ktorých bolo na zdobení naj-
viac. „Bolo to ťažké, klepú sa mi ruky straš-
ne, mám to také nerovné, ale budeme to asi 
robiť aj doma, neviem, či s maminou alebo 
s ocinom,“ posťažoval si školák Boris, že sa 
mu nedarilo tak, ako si predstavoval. „Vy-
tlačiť tú polevu bolo ľahké a možno budem 
zdobiť aj doma,“ bola so svojou prácou po-
merne spokojná Eliška. „To zdobenie, to je 
trošku problém, pani učiteľka Prúčna, keď 

to hovorila, vyzeralo to tak jednoducho, ale 
keď to budeme robiť doma, veru neviem, či 
spravíme takúto polevu, uvidíme,“ povedala 
nám s úsmevom babka Hela, ktorá prišla na 
zdobenie aj s dvomi vnúčatami.

Obe lektorky sa počas celého zdobenia 
venovali účastníkom, vysvetľovali, spolu 
s  nimi skúšali a  radili. V  celej miestnosti 
krásne rozvoniavali medovníčky a vládla tu 
príjemná atmosféra. „Prišli sme na zdobenie 
perníčkov alebo medovníkov, ako to kto na-
zve. Je tu veľa detičiek, sú veľmi milé, chcú sa 
učiť, pekne poslúchajú a majú radosť z toho, 
že sa im to troška darí. Myslím, že budú mať 
z toho zážitok a niektoré aj začnú doma zdo-
biť,“ povedala nám lektorka Anna Hanáková. 

Deti i dospelí po ozdobení všetkých svo-
jich medovníčkov spokojní odišli s  plánom 
pokračovať v  trénovaní dokonalých kresieb 
na medovníčky aj doma.

Keď sa začne december, všetky deti už 
netrpezlivo očakávajú jeho šiesty deň, kedy 
prichádza Mikuláš a  dobrým deťom nosí 
drobné darčeky. V  našej obci je dobrých 
detí plná škôlka, a tak Mikuláš, samozrejme, 
zavítal aj tam. Priniesol plný batoh balíčkov 
a deti si preňho a jeho sprievod - dvoch anje-
likov a čertíka - pripravili z vďačnosti pekný 
program. Mikuláš navštívil všetky triedy ma-
terskej školy, v ktorých rozdával balíčky plné 
dobrôt. Detičky mu zarecitovali básničky, za-
spievali pesničky alebo zatancovali tančeky, 
ktoré ich naučili pani učiteľky. „Pre nich sme 
robili aj básničky, pesničky, všeličo možné, 
za to sme dostali cukríky v balíčkoch,“ pove-
dala nám Eliška. „Spievali sme im aj básnič-
ku povedali, lebo prišli dať sladkosti tomu, 

kto poslúchal,“ pridal sa Paťko. „Veľmi rád 
som prišiel, deti ako minulý rok aj tento rok 
boli poslušné, dokonca ani čert nemal ro-
botu, zatiaľ je len v  zácviku. Táto škôlka je 
výnimočná, deti sú poslušné a tie, ktoré ne-
poslúchajú, tak sľúbili, že budú poslúchať, ta-
kže zase nemá čert pomocníkov do pekla na 
šúpanie zemiakov, ale tak nájdeme ich v inej 
škôlke,“ konštatoval s úsmevom Mi-
kuláš Michal Varga.

Deti nám prezradili, že darčeky 
od Mikuláša si našli aj doma. „Dnes 
mi Mikuláš aj domov priniesol slad-
kosti,“ potvrdil Tiborko. „Ja som 
si našiel čokoládového čertíka, ci-
buľku a  mandarínku,“ doplnil Ma-
túško. „Mikuláš mi doniesol doma 
do čižmy sladkosti a najlepšie bolo 
kinder vajíčko,“ prezradil Paľko.

Vedenie materskej školy, učiteľský zbor 
i  rodičia sa vždy tešia z nádhernej predvia-
nočnej atmosféry v  škôlke, detičky sa tešia 
z milej vianočnej výzdoby a najmä z návšte-
vy Mikuláša.

Mikuláš sa dobre naladený a  potešený 
krásnym programom zo škôlky vybral robiť 
radosť darčekmi aj ďalším poslušným deťom.

Mikuláš – jeden z  najobľúbenejších 
dní všetkých detí a jedna z najobľúbenej-
ších postáv svätých, ktorú poznajú všetky 
deti bez ohľadu na to, či sú doma vedení 
k viere alebo nie. Pri príležitosti tohto mi-
lého sviatku zorganizovala obec Močenok 
pre všetky detičky z obce, ale aj okolia v ne-
deľu 10. decembra 2023 Mikulášske popo-
ludnie. Podujatie sa konalo v  kultúrnom 

dome a vstup bol pre deti i dospelých voľ-
ný. Všetci, ktorí prišli, si mohli vychutnať 
kreatívny program, do ktorého boli deti za-
pojené po celý čas – počas čakania na prí-
chod Mikuláša čert s  anjelom naučili deti 
niekoľko piesní a tancov priamo na pódiu. 
Potom prišiel Mikuláš, ktorému zaspieva-
li spoločnú pieseň, a  odvážlivci zaspievali 
alebo zarecitovali aj tú svoju pripravenú 
báseň či zaspievali pieseň. Dostali sladkosť 
a balónik. Zaujímalo nás, čo sa najviac na 

mikulášskom popoludní páčilo de-
ťom. „Najviac sa mi páčil čert, anjel 
a Mikuláš, dobre som sa zabavila,“ 
povedala nám Eliška. „Mne sa pá-
čilo, keď nám dávali balóny,“ pridal 
sa Adamko. „Mne sa páčil anje-
lik,“ hanblivo prezradila drobučká 
Sofinka. „Všetko sa mi páčilo, asi 
najviac to tancovanie,“ konštatoval 
Sebastián. „Naučila som sa spievať 
nové pesničky,“ dodala Julinka. 

Spokojní boli aj rodičia, hoci 
museli takmer nečinne sedieť a ča-

kať na svoje baviace sa ratolesti. „Sme radi, 
že obec zorganizovala takéto podujatie, 
deťom sa to veľmi páčilo, takže sme radi, 
že nemusíme cestovať nikam, ale máme 
to priamo tu v obci,“ bola spokojná dvoj-
násobná mama Janka. „Ľúbilo sa mi veľmi, 
pekné to bolo,“ doplnila mamina Mirka.

Čert, ktorý počas celého podujatia roz-
prával, spieval, tancoval a na záver ešte tvo-
ril postavičky z balónikov, bol po skončení 
podujatia spolu s anjelom unavený, ale spo-
kojný. „Myslím, že nám to dopadlo dob-
re, deti prišli, bavili sa, tancovali, spievali, 
darčeky dostali, ja som si žiadne nezobral 
so sebou do pekla, takže opäť odchádzam 
naprázdno,“ skonštatoval s úsmevom čert, 
ktorý je v  skutočnosti Martin Honz. „Ale 
my si odnášame radosť z  toho, že sme 
mohli priniesť dobrú náladu a  radosť de-
ťom, takže myslím si, že to bol úspešný 
večer,“ doplnila Martina Tereza Pekárová, 
ktorá bola anjelom.

Detičky odchádzali vyspievané a vytan-
cované s malými darčekmi v rukách.

Zdobenie  Zdobenie  
medovníčkovmedovníčkov

Mikuláš v škôlkeMikuláš v škôlke

Mikulášske popoludnieMikulášske popoludnie
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Už po druhý raz sa v  našej obci konalo 
prestížne futbalové podujatie – Futbalová 
jedenástka roka, ktorú každoročne organizu-
je Oblastný futbalový zväz Nitra združujúci 
futbalové kluby z  okresov Nitra, Zlaté Mo-
ravce a Šaľa. Podujatie sa konalo už po 8. raz 
a Močenok opäť pomáhal pri jeho organizácii, 
preto všetkých na pôde našej obce privítal sta-
rosta obce Roman Urbánik a predseda Oblast-
ného futbalového zväzu Štefan Korman. „Po 
minulom ročníku Futbalovej jedenástky roka 
Oblastného futbalového zväzu Nitra, ktorý sme 
organizovali u nás v Močenku, sme boli opätov-
ne oslovení, aby sme pomohli s  organizáciou 
tohto podujatia. Vzhľadom na to, že si vážime 
činnosť športových klubov futbalistov, v tomto 
prípade aj tých našich, ale aj ostatných v dedi-
nách nášho regiónu, tak sme prisľúbili pomoc 
a spolu s Oblastným futbalovým zväzom Nitra 
sme zorganizovali toto podujatie, ktoré je ta-
kým vyvrcholením futbalového ročníka, kedy 
sú ocenení najlepší - najúspešnejší športovci, 
tréneri, funkcionári. Myslím si, že tak ako mi-
nulý rok, aj v  tomto roku sme sa úlohy, ktorú 
sme na seba prevzali, zhostili veľmi dobre 
a hostia, ktorí prišli, sa tu cítia dobre,“ konšta-
toval starosta obce Roman Urbánik.

Pre prítomných si pripravili kultúrny 
program Močenskí speváci a  Jasmínka, ktorí 
sa prezentovali ľudovými piesňami. Futbalový 
zväz počas podujatia ocenil jubilantov, ktorí 
následne vyžrebovali ďalšie kolo Campri cupu. 

Potom sa už rozbehlo oceňovanie. Ako prví 
boli ocenení deviati najlepší mládežníci od ka-
tegórie U9 až po kategóriu U19 a ocenená bola 
aj najlepšia futbalistka, svoje miesto tu mal aj 
Močenok. „Som z Ivanky pri Nitre, hrávam aj 
tam, ale hrávam aj na FK a ďakujem veľmi pek-
ne mojim rodičom, že ma vozia na tie tréningy, 
a  odmalička ma učili hýbať sa a  doviedli ma 
k  futbalu,“ poďakovala sa Nina Miková, ktorá 
bola ocenená ako najlepšia futbalistka. „Toto 

ocenenie som dostal ako najlepší hráč U11 
a  chcel by som poďakovať klubu Chrenovej 
a trénerom Borisovi Grežovi a Ivanovi Sládeč-
kovi,“ ďakoval aj Adam Kalčok. „V prvom rade 
by som sa chcel poďakovať rodičom, všetkým 
trénerom a, samozrejme, aj spoluhráčom, kto-
rí ma podporovali v  mojej futbalovej kariére 
a stále ma podporujú, a som veľmi rád, že som 
získal toto ocenenie a je to pre mňa povzbude-
nie,“ povedal nám najlepší hráč kategórie U15 
Matias Gondek zo Zbehov. „Najviac vďačím asi 
trénerom, ktorí ma trénujú a dávajú mi to, že 
môžem na sebe makať. Ďakujem aj mojim spo-
luhráčom, ktorí mi vytvárajú šance, z ktorých 
môžem skórovať, a hlavne je to veľká pocta byť 
tu, som rád, ďakujem,“ tešil sa z úspechu naj-
lepší hráč kategórie U17, domáci talent Gabriel 
Mihálik. 

Po mládežníkoch si ocenenia prevzali sied-
mi tréneri mládeže, potom rozhodca, mana-
žér, tréner, futbalová mama roka a  futbalový 
starosta roka, ktorým sa stal starosta Močenka 
Roman Urbánik.  „Ďakujem za toto ocenenie, 
veľmi si ho vážim. Nevedel som, že budem vy-
hlásený za najlepšieho trénera roka, a znamená 

to pre mňa záväzok, že musím na sebe viac pra-
covať, lebo Cetín musíme posúvať ďalej, a  ak 
sa ja nebudem zlepšovať, nebude sa zlepšovať 
ani Cetín, ale naozaj sa teším. To ocenenie patrí 
celému klubu, nielen jednotlivcovi ako som ja, 
jednoducho to je práca celého mužstva a celé-
ho klubu,“ vyjadril sa k  oceneniu tréner roka 
Márius Charizopulos z Veľkého Cetína. Po prvý 
raz bola udelená aj cena Futbalová mama roka 
a dostala ju aktívna mama Anet Labantová z Je-
lenca: „Určite som nečakala toto ocenenie, ale je 
to vynikajúci pocit. Sedem rokov robíme futbal 
v Jelenci, začali sme s dvanástimi deťmi a dnes 
ich máme 70. Veľmi si vážim túto cenu.“ 

Potom bola slávnostne ocenená Inex-Haus-
garden Jedenástka roka, teda 11 skvelých fut-
balistov z  rôznych futbalových klubov z  celej 
oblasti a  zastúpenie tu mal aj Močenok. „Táto 
cena pre mňa znamená veľmi veľa a som straš-
ne vďačný svojim spoluhráčom, svojmu otcovi 
ako trénerovi a, samozrejme, prezidentovi klu-
bu,“ netajil radosť Norbert Keszely z domáceho 
FK Močenok. „Hrám futbal od piatich rokov 
a napísali mi, že ideš sem, tak idem, ale nečakal 
som to,“ povedal nám s úsmevom René Víglas-
ký z Výčapov-Opatoviec.

Futbalistom roka, ktorý získal zlatú loptu, 
sa v tomto roku za svoje doterajšie výkony stal 
Nikolas Charizopulos z  Veľkého Cetína: „Ne-
čakal som to a  je to pre mňa veľká pocta. Pri 
tých všetkých hráčoch, ktorí tu sú, je tu veľmi 
veľa kvalitných futbalistov, ktorí majú možno aj 
na vyššie ligy, takže si to veľmi vážim. Do bu-
dúcna neviem, čo bude, môj futbalový vek po-
maly končí, tak je to možno pre mňa ocenenie 
za celú kariéru, ale dúfam, že zdravie mi bude 
slúžiť a ešte odohrám nejaký rok-dva.“

Úspešné a  obľúbené podujatie hodnotil aj 
šéf oblastného zväzu Štefan Korman: „Pre Mo-
čenok sme sa rozhodli preto, že aj v minulom 
ročníku, keď sme tu boli prvýkrát, tak sme sa 
tu cítili úžasne, bolo všetko výborne priprave-
né, a  preto by som chcel aj poďakovať pánovi 
starostovi Romanovi Urbánikovi a šéfovi klubu 
Milošovi Blehovi z Močenku, že nám vytvorili 
takéto podmienky a mohli sme sa tu stretnúť. 
Zabezpečili všetko na vynikajúcej úrovni a ľu-
dia sa tu cítili vlani dobre, teraz ešte lepšie, 
úžasná atmosféra. Ďakujem Močenčanom za 
to, ako nás privítali. Čo sa týka ocenení, je to 
rozmanité, nie je tu dominancia jedného klu-
bu. Pokloniť by som sa chcel osobitne držiteľovi 
zlatej lopty - Nikolas Charizopulos to vyhral 
suverénne a jeho brat Márius je trénerom roka, 
takže Veľký Cetín mal úžasnú sezónu. Keďže 
sme v Močenku, samozrejme, patrí sa zagratu-
lovať futbalistom Močenka za víťazstvo v 8. lige 
a myslím si, že teraz aj v tej našej elitnej súťaži 
Močenok robí dobrú reklamu, a  verím, že sa 
vracajú časy močenského futbalu, takže držím 
partii okolo Miloša Bleha palce.“

Po oficiálnej časti sa Peter Chren za organi-
zátorov poďakoval všetkým, ktorí sa podieľali 
na tom, aby sa takéto podujatie mohlo uskutoč-
niť. Záver večera patril tombole.

Jedenástka rokaJedenástka roka
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Tanečný klub JUMPING z  Močenka 
a Šale sa v dňoch 13. až 15. novembra 2023 
zúčastnil Majstrovstiev sveta v  street  
show a  Svetového pohára v  hip hope 
v  slovinskom Lašku. Tanečníci dosiahli 
na oboch súťažiach výborné výsledky, 
pričom získali štyri zlaté medaily.

V  disciplíne street dance show získali 
1. miesto v  kategórii MINI Disco Show 
formácia s choreografiou Barbie Girl. Táto 
formácia „mini tanečníkov“ je zložená 
z  najmladších detí z  Močenka, znamená 
to, že močenské deti sa stali majstrami 
sveta! 

V  kategórii DVK Street Dance Show 
formácia obsadili 11. miesto s choreogra-
fiou Adventure on the Moon, v kategórii 

JVK Street Dance Show 
skupina obsadili 5. miesto 
s  choreografiou Fair Play 
a  v  kategórii JVK I  Street 
Dance Show duo získali 1. 
miesto s  choreografiou  Ho-
neymoon.

V  disciplíne hip hop 
získali 1. miesto v  kategó-
rii JVK I Hip Hop (A) sólo 
chlapci s  choreografiou 
Hoodlum, 1. miesto v  ka-
tegórii JVK I  Hip Hop (A) 
duo s choreografiou Honey-
moon a 6. miesto v kategórii 
JVK I Hip Hop (A) skupina 
s choreografiou Amigos.

Vedúci klubu Bohumil 
Kadúc je z  úspechov svo-
jich zverencov nadšený: ,,Je 
to pre nás obrovský úspech, 
s ktorým sme vôbec nepočí-

tali. Som veľmi hrdý na svojich taneční-
kov, ktorí predviedli skvelý výkon a zaslú-
žene získali medaily.“

Slovensko na majstrovstvách sveta zís-
kalo celkovo 14 zlatých medailí, z  toho  
4 patria tanečníkom tanečného klubu 
JUMPING.

Blahoželáme!

11. novembra sa v  Šuranoch konali otvorené majstrov-
stvá Západoslovenského zväzu karate kategórií U14 až U21  
a  2. kolo Pohára ostatných vekových kategórií. Súťaže sa zú-
častnilo 20 klubov, medzi ktorými bolo aj Karate Močenok. Mo-
čenčania išli bojovať v  zostave 10 karatistov rôznych vekových 
kategórií a po absolvovaní vybraných disciplín si domov odvážali 
skvelých 17 medailí, sedem za prvé miesta, 3 za druhé a 7 za tretie 
miesta. Mimoriadne dobre sa darilo Dáši Dičérovej, ktorá získala 
aj v kata aj v kumite zlaté medaily a Patrikovi Konečnému, ktorý 
z  troch štartov získal 3 medaily – dve zlaté a  jednu bronzovú. 
Zlato si vybojovala aj Zara Holubjaková, Eliška Lenčéšová a Pet-
ra Maláriková. Pochvalu si však zaslúžia aj všetci ostatní členovia 
výpravy. Blahoželáme.

Karatisti úspešní Karatisti úspešní 
v Šuranochv Šuranoch

TK JUMPING s veľkým úspechom  TK JUMPING s veľkým úspechom  
na majstrovstvách svetana majstrovstvách sveta

Autoškola PANTER

Prihlás sa
a vyhraj 2x lístky 
na MMA v Nitre

Základný výcvik AND Rýchlokurz

AKCIA
pre obyvateľov
obce Močenok
Horná Kráľová
Hájske

Výcvik žiadateľov o vodičské oprávnenie sk. B, B96

Autoškola PANTER Golianova 83 Nitra - Čermáň
Infolinka: 0905 554 888, www.autoskolapanter.sk

MOČENOK
Prihlásiť sa môžete

o 17.00 hod
11.01. 2024
Kultúrne stredisko

1. poschodie, Školská 1690
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Neplačte nado mnou,
len tichý sen mi 
prajte,
len spomienku si 
na mňa v srdci 
uchovajte ...
V hlbokom zármutku ďakujeme 
všetkým, ktorí sa prišli naposledy 
rozlúčiť s naším drahým synom, 
bratom a strýkom Branislavom 
Straňákom, ktorý nás opustil  
dňa 15. 10. 2023.
Ďakujeme za prejavenú sústrasť 
a kvetinové dary.  
Česť jeho pamiatke.
So smútkom v srdci smútiaca rodina.

Stíchlo navždy srdce zlaté,
zhasol na tvojich očiach svit,

ťažko sa nám bude 
bez teba žiť...
Ďakujeme všetkým 
príbuzným, priateľom 
a známym, ktorí sa 
19. októbra 2023 prišli 
naposledy rozlúčiť 

s našou drahou mamičkou, babkou 
a prababkou Valériou Melovou, ktorá 
zomrela 13. októbra 2023. Zároveň 
ďakujeme za prejavy sústrasti 
a kvetinové dary.
S láskou a úctou smútiaca rodina.

Čas plynie, smútok a osamelosť 
zostáva.
Dňa 6. novembra 2023 uplynul 
siedmy smutný rok, kedy nás navždy 
opustil náš drahý 
Milan Malárik.
Ďakujeme všetkým, 
ktorí spolu s nami 
spomínajú. Manželka, 
dcéra a syn 
s rodinami. Chýbaš nám.

Dňa 25. 11. 2023 sme si pripomenuli 
prvé výročie úmrtia nášho drahého 
zosnulého Dušana Horvátha.
S úctou a láskou spomína celá 
rodina.

V poslednom prístave tvoja loďka 
zakotvila, 
bolesť ťa opustila a láska obklopila.
Oči tvoje už nezaiskria, 
ústa sa už neusmejú,
ruka tvoja už nepohladí.

Tvoje srdce však ostalo v nás,
bude nás tešiť, bude nás hriať, 
bude nám úsmevy rozdávať, 
i keď ty budeš v kľude spať. 
Dňa 9. decembra 2023 uplynul 
rok, čo nás navždy opustila naša 

milovaná mamička  
a babička  
Tánička Lenická.
S láskou spomínajú 
dcéry, vnučka Ami  
a súrodenci s rodinami.

Zostalo len ticho, v očiach slzy 
a v srdci žiaľ.
Dňa 14. decembra 2023 sme si 
pripomenuli tretie smutné výročie, čo 
nás navždy opustila naša milovaná 
mamička a babka 
Magdaléna Hippová.
S láskou a vďakou 
na teba v modlitbách 
spomína smútiaca 
rodina.

Slza oči rosí, prázdno a ticho,
v srdci bolesť a nekonečný žiaľ,

čo drahé 
bolo, 
osud 
krutý 
vzal.
Dňa  

23. decembra sme 
si pripomenuli  
30. výročie, čo nás 
navždy opustil náš 
drahý otec, dedko 
a pradedko  
Michal Buch.
S láskou a vďakou 
na neho spomína 
celá rodina.

Dňa 12. 1. 2024 
si pripomíname 
2. výročie, čo nás 

navždy 
opustil 
náš 
drahý 
manžel, 
otec, 

dedko a pradedko 
Karol Malík.
S láskou a úctou 
spomínajú 

manželka, syn a dcéra s rodinami.
Kto ste ho poznali, venujte mu tichú 
spomienku.

Odišiel si tíško, nie si 
medzi nami,
v našich srdciach žiješ 
spomienkami.
Dňa 12. januára 2024 

si pripomíname 1. výročie, čo nás 
navždy opustil náš brat, švagor 
a strýko Ing. Gabriel Lenčéš.
S úctou a láskou spomína smútiaca 
rodina.

Dňa 6. februára 2024  
si pripomíname  
10. smutné výročie, 
čo nás navždy opustil 
milovaný manžel, otec 
a dedko Ján Pintér. 
Kto ste ho poznali, venujte mu spolu 
s nami tichú spomienku.
S láskou spomína manželka, dcéra 
a synovia s rodinami.

Smútočné oznamy

KAMENÁRSTVO
MGS Granit s.r.o. 
Mlynská 462 , 951 31 Mo�enok

   (budova Zdravotného strediska)

tel.: 0902 709 552
  

 �elezobet�n. základy � likvidácia starých hrobov
�renovácie písma  dopisovanie dátumov

� � �portréty do kame�a  lampy  vázy krí�e 
 

Ponúkame kvalitné prevedenie
 prác za prijate�né ceny

OTVÁRACIE HODINY
Pondelok  Streda  Piatok   9.00-12.00  13.00-16.00 h

 Sobota - na objednávku 

�iroký výber  
pomníkov a hrobov zo �uly
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10 7 4 21 2 22
11 8 7 4 29
12 9 8 15
25 22 12 16

18 18

2 30 10 8 25 5 22
13 30 13 11 8
16 18 11 16
21 24 17 19
27 27 22 19

2 26 3 31 11 28 9
5 30 14 12 10
16 14 13 12
16 17 14 27
19 28 25

september október november

Harmonogram vývozu komunálneho a
separovaného odpadu v roku 2024

január február marec apríl

utorok

jún júl augustmáj

NIE: znečistené plasty, podlahové krytiny, novodurové rúrky, obaly z nebezpečných látok (napr. chemikálií, motorových olejov, farieb a pod.),

elektroodpad, objemný odpad, stavebný odpad, nebezpečný odpad, biologický odpad zo záhrad a horúci popol
odpad bez možnosti vytriedenia

BIO ODPAD

KOMUNÁLNY ZBYTKOVÝ ODPAD

ÁNO: PET fľaše, fólie, plastové obaly od potravín (kečupov, horčíc, jogurtov a  pod.), plastové tašky, vrecká, obaly od kozmetických a čistiacich
prostriedkov (šampóny, aviváže a pod.), plechovky, hliníkové fólie, nápojové kartóny (obaly od mlieka, džúsov a pod.)

december

ELEKTRO + NO 

použité plienky a hygienické potreby, nápojové kartóny, alobal, celofán, dechtový papier, kopírovací papier, lepiaca páska,kovové
alebo plastové časti papierových výrobkov

NIE:

ÁNO: 
NIE:

PLASTY + KOVOVÉ OBALY + VKM

zbytky ovocia, zeleniny, starý chlieb, tráva, orezky zo stromov, lístie, burina, usadenina z kávy, čajové vrecko, piliny a hoblinyÁNO: 

piatok

Obec Močenok, časť 1: B. Klucha, Chalupy, Rokošova I., II., III., Mlynská, M.R. Štefánika, A. Hlinku, 
Sv. Gorazda, Gorazdov, Kakava, Malá Kakava, Čingov, Pri Kamennom moste

guma, molitan, polystyrén, znečistené kovové obaly, veľké a ostré kovové predmety

PAPIER
ÁNO: noviny, časopisy, kancelársky papier, zošity, reklamné letáky, katalógy, kartóny, papierové tašky, papierové obaly

kosti, zvyšky mäsa, uhynuté zvieratá, časopisy, exkrementy zvierat, plasty, kovy, sklo, cigaretové ohorkyNIE:
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4 1 4 28 2 25
10 7 8 11 29
12 9 12 15
18 15 14 16

29 18 22

9 30 6 4 22 1 19
13 10 8 5 29
21 18 11 15
23 20 17 16
27 24 18 19

2 26 10 7 25 5
12 30 14 11 9
16 14 12 10
16 24 13 19
26 28 21

máj

september október

jún júl

BIO ODPAD

PLASTY + KOVOVÉ OBALY + VKM

KOMUNÁLNY ZBYTKOVÝ ODPAD

PAPIER
ÁNO: noviny, časopisy, kancelársky papier, zošity, reklamné letáky, katalógy, kartóny, papierové tašky, papierové obaly

ELEKTRO + NO 

použité plienky a hygienické potreby, nápojové kartóny, alobal, celofán, dechtový papier, kopírovací papier, lepiaca páska,kovové
alebo plastové časti papierových výrobkov

NIE:

ÁNO: PET fľaše, fólie, plastové obaly od potravín (kečupov, horčíc, jogurtov a  pod.), plastové tašky, vrecká, obaly od kozmetických a čistiacich
prostriedkov (šampóny, aviváže a pod.), plechovky, hliníkové fólie, nápojové kartóny (obaly od mlieka, džúsov a pod.)

NIE: znečistené plasty, podlahové krytiny, novodurové rúrky, obaly z nebezpečných látok (napr. chemikálií, motorových olejov, farieb a pod.),
guma, molitan, polystyrén, znečistené kovové obaly, veľké a ostré kovové predmety

elektroodpad, objemný odpad, stavebný odpad, nebezpečný odpad, biologický odpad zo záhrad a horúci popol 
ÁNO: 
NIE:

odpad bez možnosti vytriedenia

január február marec apríl

utorok

decembernovember

Obec Močenok, časť 2:  Úzka, Lipová, Borzagoš, Cintorínska, Hájska, Nitrianska, Lúčky, Topoľová, 
Pri kúpalisku, Sv. Cyrila a Metoda, Švábska, Družstevná, Ľ. Štúra, Balajka, Krátka, Školská, 
Vinohradská, Pribinova, B. Majera, Nad ihriskom, Športová, D. Dubravického, D. Sčasného, 
Párovce, Pod Kalváriou

Harmonogram vývozu komunálneho a
separovaného odpadu v roku 2024

zbytky ovocia, zeleniny, starý chlieb, tráva, orezky zo stromov, lístie, burina, usadenina z kávy, čajové vrecko, piliny a hoblinyÁNO: 
kosti, zvyšky mäsa, uhynuté zvieratá, časopisy, exkrementy zvierat, plasty, kovy, sklo, cigaretové ohorkyNIE:

august
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Mgr. Renáta Straňáková 
 

Kozmetika ǀ Pedikúra ǀ Vzdelávacie kurzy 
Rekvalifikačný kurz Pedikér/Pedikérka 

 
▪ Krása a zdravie Rena, Zdrav. stredisko Močenok 
▪ Tel.: 0905 614 730 
▪ www.renastranakova.sk, info@renastranakova.sk 

 
 
Kozmetika: Kompletné ošetrenie pleti / Hĺbkové ošetrenie pleti / Ošetrenie aknóznej pleti / 
Ošetrenie očného okolia / UniTone na zjednotenie tónu pleti a pigmentové fľaky / Ošetrenie 
pleti s C vitamínom / Úprava a farbenie obočia / Farbenie mihalníc / Parafínový zábal na ruky 
 
 
Pedikúra: Medicínska pedikúra / Mokrá pedikúra / Kombinovaná pedikúra / Aplikácia 
špony Podofix / Ošetrenie kurieho oka a bradavíc – SILVERIN STICKS / Tamponáda 
zarasteného nechtu / Ošetrenie zhrubnutých nechtov / Parafínový zábal chodidla 
 
 
 
Akreditovaný rekvalifikačný kurz Pedikér/Pedikérka 
Požadované vstupné vzdelanie – minimálne výučný list. 
Kurz je možné absolvovať cez projekt (hradí ÚPSVaR). 
 
 
Doplnkové kurzy pre pedikérov a pedikérky: Medicínska 
pedikúra / Ošetrenie zarastajúcich nechtov – špona Podofix / 
Ošetrenie zarastajúcich nechtov – BLUE LIGHT / Bradavie 
a kuria oká – SILVERIN STICKS / Mykotické a zhrubnuté nechty / 
Diabetik v pedikúre / Zarastajúce nechty – metodika ošetrenia / 
Kurie oko- ošetrenie v pedikúre / Reflexná masáž / Gel lak 
v pedikúre / Japonská manikúra 



Nitrianska 1203, Močenok
tel.: 0911 354 361

Po – Pia: 7.30 – 16.30 h
So: 7.30 – 12.00 

www.obchodtoth.sk

AKCIA platí do 15.2. 2024  alebo do vypredania zásob. Všetky ceny sú uvedené s DPH.

Drevené

4,49 €
5,90 €

Nožík na zeleninu
VICTORINOX
8 cm, rôzne farby

9,90 €
12,70 €

Lepidlo na obklady
FLEXIBILNÉ
25 kg balenie

11,59 €
14, €

Samonivelačná
STIERKA
25 kg balenie

4,49 €
6,05 €

Lepidlo na obklady
STANDARD
25 kg balenie

26,90 €
33,90 €

Interiérová farba
ESMAL PLUS
25 kg balenie

99 €

Palivové drevo
BUKOVÉ
1 prm

0,79 €

Profil CD
60 mm
dĺžka 3 m a 4 m

8,30 €

Sadrokartón RB
biely 12,5 x 1 200 x 2 000 mm  
60 ks/paleta

AKČNÁ PONUKA

165 €
235 €

Gril Weber
ORIGINAL KETTLE
57 cm, na drevené uhlie

59,90 €
111 €

Sada náradia, vrtákov a bitov
MAKITA 
212-dielna

410 €
480 € + 3 kotúče ZDARMA

Píla pre 
obkladačov 
TR202E

cena za bežný meter

BRIKETY
10 kg balenie
z tvrdého dreva

3,99 € 

0,53 €

Profil UD
28,2 mm
dĺžka 3 m

cena za bežný meter

6,49 €

Cena za kus

Cena za kus

4,49 €

Nitrianska 1203, Močenok
tel.: 0911 354 361

Po – Pia: 7.30 – 16.30 h
So: 7.30 – 12.00 

www.obchodtoth.sk

AKCIA platí do 15.2. 2024  alebo do vypredania zásob. Všetky ceny sú uvedené s DPH.

Drevené

4,49 €
5,90 €

Nožík na zeleninu
VICTORINOX
8 cm, rôzne farby

9,90 €
12,70 €

Lepidlo na obklady
FLEXIBILNÉ
25 kg balenie

11,59 €
14, €

Samonivelačná
STIERKA
25 kg balenie

4,49 €
6,05 €

Lepidlo na obklady
STANDARD
25 kg balenie

26,90 €
33,90 €

Interiérová farba
ESMAL PLUS
25 kg balenie

99 €

Palivové drevo
BUKOVÉ
1 prm

0,79 €

Profil CD
60 mm
dĺžka 3 m a 4 m

8,30 €

Sadrokartón RB
biely 12,5 x 1 200 x 2 000 mm  
60 ks/paleta

AKČNÁ PONUKA

165 €
235 €

Gril Weber
ORIGINAL KETTLE
57 cm, na drevené uhlie

59,90 €
111 €

Sada náradia, vrtákov a bitov
MAKITA 
212-dielna

410 €
480 € + 3 kotúče ZDARMA

Píla pre 
obkladačov 
TR202E

cena za bežný meter

BRIKETY
10 kg balenie
z tvrdého dreva

3,99 € 

0,53 €

Profil UD
28,2 mm
dĺžka 3 m

cena za bežný meter

6,49 €

Cena za kus

Cena za kus

4,49 €


